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Protokoll fra årsmøte i Vansjø/Svinndal Idrettslag for 2023  
 

Årsmøtet ble avhold på Grendehuset 8.februar 2024, kl. 18:00.  

Sak 1: Godkjenning av de stemmeberettigede. 

Det var 16 medlemmer til stede på møtet. 

Av disse var 16 stemmeberettigede. 

Vedtak:De stemmeberettigede ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 2: Valg av møtedirigent 

Styret foreslår Pål André Aaberg som møtedirigent. 

Vedtak: Møtedirigent ble vedtatt enstemmig uten innsigelser. 

 

Sak 3: Valg av protokollførere  

Styret foreslår Marianne Voldengen og Janne Erøy som protokollførere.  

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 4: Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 

Lukas Gudøy-Markiewicz og Lise-Kristin Aaberg-Ljunggren meldte seg til å underskrive 

 protokoll. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 5: Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble lagt ut på hjemmesiden og sendt til alle medlemmer på e-post 29.01.2024. 

Forslag til vedtak: Innkalling godkjennes 

Vedtak: Innkallingen ble vedtatt enstemmig godkjent. 

 

Sak 6: Godkjenning av saksliste 

Sakslisten ble publisert på hjemmesidene 29.01.2024. 

 Linken til saksdokumentene var ikke aktiv, men dette ble raskt korrigert.  

Forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes 

Vedtak: Sakslisten ble vedtatt enstemmig godkjent. 

 

Sak 7: Godkjenning av forretningsorden 
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Forretningsorden ble vist på skjerm. 

Forslag til vedtak: Forretningsorden godkjennes. 

Vedtak: Forretningsorden ble vedtatt enstemmig godkjent. 

 

Sak 8: Idrettslagets årsmelding 

Hovedstyremedlem Kristine Johnsrød leste opp idrettslagets årsberetning for 

Vansjø/Svinndal Idrettslag for 2023. 

Gruppenes beretningen inngår som vedlegg til denne og ble ikke gjennomgått i møtet.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget.  

 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget. 

 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 

 

Sak 9: Idrettslagets regnskap 

Leder Grethe Guttulsrud la frem idrettslagets årsregnskap og noter for 2023 for  

 godkjenning.  Avdelingenes resultatrapporter inngikk som vedlegg og ble ikke gjennomgått.  

  

 Kontrollutvalget ved Espen Engebretsen gikk igjennom kontrollutvalgets beretning. 

Forslag til vedtak: 

Regnskap og kontrollutvalget beretning for Vansjø/Svinndal Idrettslag 2023 godkjennes slik 

de er fremlagt. 

 

Vedtak: Regnskapet og kontrollutvalgets beretning vedtas enstemmig. 

  

Sak 10: Innkomne forslag 

 

 Møterdirigent Pål Aaberg leste opp: 

 Idrettslaget har årlig sendt inn forslag/innspill til «Rullering av kommunedelplan for idrett og 

 fysisk aktivitet». I 2017 ble det av årsmøtet besluttet at «hovedstyret utarbeider forslag til 

 innspill som videre behandles og godkjennes av idrettslaget høyeste organ – årsmøte – hvert 

 år FØR det oversendes Våler Kommune». 

Kommunen har per 2023 endret sine rutiner og ber ikke lenger om årlige innspill til 

handlingsplan. Anleggsprosjektene må ha kommet til et nivå i planleggingen slik at de er 

konkrete og prosjektert, og lar seg realisere. 

Ref. vedtak ift. budsjett på idrettslagets årsmøte i 2023, hvor alle enkeltprosjekter eller 

investeringer over 100 000 kr som skal bæres av idrettslagets egenkapital ikke skal 

påbegynnes/kjøpes inn før det er godkjent i årsmøtet 

Ettersom innspill til rullerende handlingsprogram for idrett og fysisk aktivitet forutsetter en 

finansieringsplan som må godkjennes i årsmøtet, ser ikke hovedstyret lenger noen grunn til å 

behandle dette som egen sak i årsmøtet.  
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Hovedstyret har behandlet saken og har følgende forslag til vedtak:  

Innspill til rullerende handlingsprogram for idrett og fysisk aktivitet behandles ikke som egen 

sak i årsmøtet. 

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. 

 

Sak 11: Innspill til rullerende handlingsplan for idrett og fysisk aktivitet 2024. 

Vansjø/Svinndal Idrettslag har ingen slike prosjekter per i dag, men vil jobbe videre med 

muligheten for å realisere et eget klubbhus.  

Forslag til vedtak: 

Idrettslaget kaller inn til ekstraordinært årsmøte dersom det blir aktuelt å gi innspill til 

konkrete og realiserbare prosjekter i 2024. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 

 

 

Sak 12: Medlemskontingent 

Medlemskontingenten ble sist vedtatt endret på årsmøte 2018 fra kr 250,00 til kr 300,00. 

Hovedstyret anbefaler ingen økning av medlemskontingenten fra 01.01.2025. 

Foreldremedlemskap ble vedtatt på årsmøtet 2020 og kontingent satt til 100 kr. Her foreslås 

det ingen endringer.  

Æresmedlemmer er fritatt for betaling av kontingent og det foreslås at denne praksisen 

fortsetter. 

Hovedstyrets medlemmer har tidligere fått refundert medlemskontingenten, det foreslås at 

denne praksisen fortsetter. 

Forslag til vedtak: 

 Medlemskontingenten fra 01.01.2025 vedtas uendret.   

 Æresmedlemmer fritas for kontingent.  

 Hovedstyrets medlemmer får refundert medlemskontingenten.  

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 13: Treningsavgifter 2024/2025 

Leder la frem saksdokumentene “forlag til treningsavgifter” på skjerm. 

 E-sport starter med treningsavgifter i 2024 og satsen er satt til 1000,-. 

Forslag til vedtak: 

 Årsmøtet gir hovedstyret fullmakt til å fastsette treningsavgifter, med en øvre grense på 

 3200,-. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 
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Sak 14: Idrettslagets budsjett 

Vedlegg “Idrettslagets samlede budsjett for 2024 (vedlegg 6) var ikke fullstendig, derfor gikk 

 leder Grethe Guttulsrud igjennom årsbudsjett for hovedstyret og gruppene for godkjenning. 

 

 Forslag til vedtak: Budsjettet fastsettes som gjeldende for 2024. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 

 

 

Sak 15: Valg 

Medlem av valgkomiteen, Bente Lied, la frem valgkomiteens forslag til nytt hovedstyre,

 gruppestyrer, valgkomité og kontrollutvalg.  Alle stiller til valg for 1 år. 

 

 

Valgkomitéens innstiling for hovedstyret 2024: 

 Leder; Grethe Guttulsrud 

 Nestleder; Marianne Bonden Voldengen  

 Medlem; Per Veum  

 Medlem; Linda Wiseth  

 Medlem; Glenn Zetlitz  

 Medlem; Lise-Kristin Aaberg-Ljunggren  

 Medlem; Janne Beathe Erøy  

 1.Vara; Gøran Willassen  

 2.Vara; Kristine Johnsrød 

 

 Valgkomiteens innstilling til Kontrollkomiteen 2024  

 Leder; Espen Engebretsen  

 Medlem; Jon Ulseth  

 Vara; Gisle Unum  

 

 Forslag til valgkomite: 

 Leder; Bente Lied 

 Medlem; Kent Harestad 

 Medlem; Maria Femtegjeld 

 Vara; Cathrine Nilsen 

Forslag til gruppestyrer ble også lest opp. Videre gis hovedstyret fullmakt til å gjøre endringer 

mellom årsmøtene. 

Forslag til vedtak: 

 Valgkomitéens foreslåtte kandidater til hovedstyre velges. 

 Valgkomitéens foreslåtte kontrollutvalg velges. 
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  Hovedstyrets foreslåtte kandidater til valgkomité velges. 

 Valgkomitéens forslag til gruppestyrer godkjennes. 

Vedtak: Forslagene ble vedtatt enstemmig. 
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Protokoll fra årsmøte i Vansjø/Svinndal Idrettslag for 2023  
 


Årsmøtet ble avhold på Grendehuset 8.februar 2024, kl. 18:00.  


Sak 1: Godkjenning av de stemmeberettigede. 


Det var 16 medlemmer til stede på møtet. 


Av disse var 16 stemmeberettigede. 


Vedtak:De stemmeberettigede ble vedtatt enstemmig. 


 


Sak 2: Valg av møtedirigent 


Styret foreslår Pål André Aaberg som møtedirigent. 


Vedtak: Møtedirigent ble vedtatt enstemmig uten innsigelser. 


 


Sak 3: Valg av protokollførere  


Styret foreslår Marianne Voldengen og Janne Erøy som protokollførere.  


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


 


Sak 4: Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 


Lukas Gudøy-Markiewicz og Lise-Kristin Aaberg-Ljunggren meldte seg til å underskrive 


 protokoll. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


 


Sak 5: Godkjenning av innkalling 


Innkalling ble lagt ut på hjemmesiden og sendt til alle medlemmer på e-post 29.01.2024. 


Forslag til vedtak: Innkalling godkjennes 


Vedtak: Innkallingen ble vedtatt enstemmig godkjent. 


 


Sak 6: Godkjenning av saksliste 


Sakslisten ble publisert på hjemmesidene 29.01.2024. 


 Linken til saksdokumentene var ikke aktiv, men dette ble raskt korrigert.  


Forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes 


Vedtak: Sakslisten ble vedtatt enstemmig godkjent. 


 


Sak 7: Godkjenning av forretningsorden 







 
 


Forretningsorden ble vist på skjerm. 


Forslag til vedtak: Forretningsorden godkjennes. 


Vedtak: Forretningsorden ble vedtatt enstemmig godkjent. 


 


Sak 8: Idrettslagets årsmelding 


Hovedstyremedlem Kristine Johnsrød leste opp idrettslagets årsberetning for 


Vansjø/Svinndal Idrettslag for 2023. 


Gruppenes beretningen inngår som vedlegg til denne og ble ikke gjennomgått i møtet.  


Forslag til vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget.  


 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget. 


 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 


 


Sak 9: Idrettslagets regnskap 


Leder Grethe Guttulsrud la frem idrettslagets årsregnskap og noter for 2023 for  


 godkjenning.  Avdelingenes resultatrapporter inngikk som vedlegg og ble ikke gjennomgått.  


  


 Kontrollutvalget ved Espen Engebretsen gikk igjennom kontrollutvalgets beretning. 


Forslag til vedtak: 


Regnskap og kontrollutvalget beretning for Vansjø/Svinndal Idrettslag 2023 godkjennes slik 


de er fremlagt. 


 


Vedtak: Regnskapet og kontrollutvalgets beretning vedtas enstemmig. 


  


Sak 10: Innkomne forslag 


 


 Møterdirigent Pål Aaberg leste opp: 


 Idrettslaget har årlig sendt inn forslag/innspill til «Rullering av kommunedelplan for idrett og 


 fysisk aktivitet». I 2017 ble det av årsmøtet besluttet at «hovedstyret utarbeider forslag til 


 innspill som videre behandles og godkjennes av idrettslaget høyeste organ – årsmøte – hvert 


 år FØR det oversendes Våler Kommune». 


Kommunen har per 2023 endret sine rutiner og ber ikke lenger om årlige innspill til 


handlingsplan. Anleggsprosjektene må ha kommet til et nivå i planleggingen slik at de er 


konkrete og prosjektert, og lar seg realisere. 


Ref. vedtak ift. budsjett på idrettslagets årsmøte i 2023, hvor alle enkeltprosjekter eller 


investeringer over 100 000 kr som skal bæres av idrettslagets egenkapital ikke skal 


påbegynnes/kjøpes inn før det er godkjent i årsmøtet 


Ettersom innspill til rullerende handlingsprogram for idrett og fysisk aktivitet forutsetter en 


finansieringsplan som må godkjennes i årsmøtet, ser ikke hovedstyret lenger noen grunn til å 


behandle dette som egen sak i årsmøtet.  







 
 


Hovedstyret har behandlet saken og har følgende forslag til vedtak:  


Innspill til rullerende handlingsprogram for idrett og fysisk aktivitet behandles ikke som egen 


sak i årsmøtet. 


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. 


 


Sak 11: Innspill til rullerende handlingsplan for idrett og fysisk aktivitet 2024. 


Vansjø/Svinndal Idrettslag har ingen slike prosjekter per i dag, men vil jobbe videre med 


muligheten for å realisere et eget klubbhus.  


Forslag til vedtak: 


Idrettslaget kaller inn til ekstraordinært årsmøte dersom det blir aktuelt å gi innspill til 


konkrete og realiserbare prosjekter i 2024. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


 


 


Sak 12: Medlemskontingent 


Medlemskontingenten ble sist vedtatt endret på årsmøte 2018 fra kr 250,00 til kr 300,00. 


Hovedstyret anbefaler ingen økning av medlemskontingenten fra 01.01.2025. 


Foreldremedlemskap ble vedtatt på årsmøtet 2020 og kontingent satt til 100 kr. Her foreslås 


det ingen endringer.  


Æresmedlemmer er fritatt for betaling av kontingent og det foreslås at denne praksisen 


fortsetter. 


Hovedstyrets medlemmer har tidligere fått refundert medlemskontingenten, det foreslås at 


denne praksisen fortsetter. 


Forslag til vedtak: 


 Medlemskontingenten fra 01.01.2025 vedtas uendret.   


 Æresmedlemmer fritas for kontingent.  


 Hovedstyrets medlemmer får refundert medlemskontingenten.  


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


 


Sak 13: Treningsavgifter 2024/2025 


Leder la frem saksdokumentene “forlag til treningsavgifter” på skjerm. 


 E-sport starter med treningsavgifter i 2024 og satsen er satt til 1000,-. 


Forslag til vedtak: 


 Årsmøtet gir hovedstyret fullmakt til å fastsette treningsavgifter, med en øvre grense på 


 3200,-. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


  







 
 


 


Sak 14: Idrettslagets budsjett 


Vedlegg “Idrettslagets samlede budsjett for 2024 (vedlegg 6) var ikke fullstendig, derfor gikk 


 leder Grethe Guttulsrud igjennom årsbudsjett for hovedstyret og gruppene for godkjenning. 


 


 Forslag til vedtak: Budsjettet fastsettes som gjeldende for 2024. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


 


 


Sak 15: Valg 


Medlem av valgkomiteen, Bente Lied, la frem valgkomiteens forslag til nytt hovedstyre,


 gruppestyrer, valgkomité og kontrollutvalg.  Alle stiller til valg for 1 år. 


 


 


Valgkomitéens innstiling for hovedstyret 2024: 


 Leder; Grethe Guttulsrud 


 Nestleder; Marianne Bonden Voldengen  


 Medlem; Per Veum  


 Medlem; Linda Wiseth  


 Medlem; Glenn Zetlitz  


 Medlem; Lise-Kristin Aaberg-Ljunggren  


 Medlem; Janne Beathe Erøy  


 1.Vara; Gøran Willassen  


 2.Vara; Kristine Johnsrød 


 


 Valgkomiteens innstilling til Kontrollkomiteen 2024  


 Leder; Espen Engebretsen  


 Medlem; Jon Ulseth  


 Vara; Gisle Unum  


 


 Forslag til valgkomite: 


 Leder; Bente Lied 


 Medlem; Kent Harestad 


 Medlem; Maria Femtegjeld 


 Vara; Cathrine Nilsen 


Forslag til gruppestyrer ble også lest opp. Videre gis hovedstyret fullmakt til å gjøre endringer 


mellom årsmøtene. 


Forslag til vedtak: 


 Valgkomitéens foreslåtte kandidater til hovedstyre velges. 


 Valgkomitéens foreslåtte kontrollutvalg velges. 







 
 


  Hovedstyrets foreslåtte kandidater til valgkomité velges. 


 Valgkomitéens forslag til gruppestyrer godkjennes. 


Vedtak: Forslagene ble vedtatt enstemmig. 
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